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Interpellation till  

Skol- och barnomsorgsnämndens ordförande AnneMarie Grennhag 

 

Om tillgången på förskoleplatser 

Jönköpings kommun klarar för närvarande inte av att erbjuda alla barn över 1,5 år en 
förskoleplats inom fyra månader efter familjens ansökan. Det fria skolvalet är inte längre så fritt 
när föräldrar inte får ha sina barn i sina prioriterade förskolor, oftast de närliggande förskolorna. 
Istället tvingas de att åka långa sträckor för att lämna av barnen eller vänta ytterligare månader på 
en plats i närheten.  
  
Kommunen måste klara av att utföra sina skyldigheter. Kommunens biträdande skoldirektör 
anser att största utmaningen för kommunen är att rekrytera utbildad och behörig personal, om 
inte riskerar vi återigen att barngrupperna i förskolorna blir för stora.  
 
Med anledning av detta undrar undertecknad:  
 
1. Hur ser policyn i kommunen ut för rekrytering av förskolelärare? 
 
2. Hur ska kommunen klara av att barnfamiljer inte hamnar i kläm fram till att nya förskolor är på 
plats? 
 
3. Hur långt har verkställigheten av beslutade nya förskoleplatser kommit? 
 
4. Hur ser nämndens planering ut för att säkerställa tillgången till platser i förskolan i framtiden? 
 
5. Kommer Jönköpings kommun klara av arbetet utan att barngrupperna blir för stora, med 
tanke på svårigheterna att anställa behörig personal? 
  
 
 
Bahman Pourjanaki 
Vänsterpartiet  
  

 

 


